
SE–PO. 0063–5–6/09

Protokół 

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej 
Zdrowia i Bezpieczeństwa

w dniu22 Czerwca 2009 roku

Obecni

1. Radny Marek Rajca Przewodniczący obecny
2. Radny Marian Kita Z -ca Przewodniczącego obecny
3. Radny Czesław Badura obecny
4. Radny Wiesław Konderak obecny
5. Radna Andrzej Mentel nieobecny
6. Radna Hanna Szotowska obecna
7. Radny Andrzej Świątek obecny
8. Radna Danuta Walczak obecna
9. Radna Teresa Kosmala obecna
10. Radny Krzysztof Francikowski obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Burmistrz Marek Mrozowski, Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska ,Magdalena Cieślicka, Kierownik wydziału 
finansowego Ewa Lasoń,  Z -ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Profilaktyka wad postawy u dzieci 
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 
3. Sprawy Bieżące

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa         Marek Rajca  

zaczynamy od pkt 1. - profilaktyka wad postawy u dzieci 

Materiały omawia -Magdalena Cieślicka 

Przewodniczący Komisji  Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa             Marek Rajca  
czy są pytania

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Wiesław Konderak
2. Magdalena Cieślicka 
3. Radna Hanna Szotowska 
4. Radny Marek Rajca
5. Radny Marian Kita



6. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
7. Radny Czesław Badura
8. Radny Andrzej Świątek
9. Radny Krzysztof Francikowski
10. Radna Teresa Kosmala
11. Radna Danuta Walczak

Radna Danuta Walczak- Komisja Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa wnioskuje o umieszczenie 
w Echu Czeladzi informacji na temat prowadzonych przez UM, w ramach programu Profilaktyka wad 
postawy u dzieci wyników tych działań w latach od 2005 – 2008 r. z apelem do rodziców o dopilnowanie 
by dzieci wymagające takiej profilaktyki z pełnym zaangażowaniem z niej skorzystały, a także z działań
podejmowanych przez Niepubliczne Zakłady Opieki Zdrowotnej.

Głosowanie 

8 Głosów za
0 Głosów przeciw
0 Głosów wstrzymujących

Przewodniczący Komisji  Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa             Marek Rajca  
wniosek przeszedł

Radna Hanna Szotowska- Wnioskuję, aby przyszłoroczne obchody Dni Czeladzi odbyły się pod hasłem 
promocji zdrowia i promowania zachowań prozdrowotnych

Głosowanie 

7 Głosów za
0 Głosów przeciw
1 Głosów wstrzymujących

Przewodniczący Komisji  Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa             Marek Rajca  
wniosek przeszedł

Radna Teresa Kosmala -  Wnioskuje o uzupełnienie  programu gminnego dotyczącego profilaktyki zdrowia
o objęcie profilaktyką wad postawy także, uczniów klas IV – VI szkół podstawowych oraz uczniów szkół 
gimnazjalnych

Głosowanie 

8 Głosów za
0 Głosów przeciw
0 Głosów wstrzymujących



Przewodniczący Komisji  Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa             Marek Rajca  
wniosek przeszedł

Radny Marian Kita – Młodzi ludzie pytają mnie o boisko do koszykówki przy Zespole Szkół na ul Grodzieckiej 
czy nie mogło by być otwarte dłużej niż do 20.00. Poco wprowadzili tam oświetlenie jeśli ono jest zamykane 
tak wcześnie. 

Odpowiedzi udziela Z- ca Burmistrza – Anna Ślagórska Ja myślę ze to wynika z tego ze to boisko 
jest dostosowane także do tenisa i jest pod większym nadzorem niż do piłki nożnej. Będę rozmawiać 
z Panią Dyrektor

Radna Danuta Walczak Chciałam zapytać skoro jesteśmy przy tym temacie z zespołem szkół nr 2
bo widzę że tutaj są już mocno podejmowane działania odnośnie remontu tego budynku na Skałce

Odpowiedzi udziela Z- ca Burmistrza – Anna Ślagórska W tej chwili Pani nie odpowiem

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
2. Radna Danuta Walczak
3. Radna Teresa Kosmala
4. Radny Andrzej Świątek
5. Radny Czesław Badura

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa             Marek Rajca  
kolejna sprawa

Zmiany w budżecie  na 2009 r. omawia Kierownik wydziału finansowego Ewa Lasoń

Z- ca Burmistrza – Anna Ślagórska Nie organizujemy w tym roku wymiany z Łotwą, bo Łotwa ze względu
na kryzys nie organizowała wymiany 

Zmiany WPI omawia  Z -ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Danuta Walczak



2. Radna Teresa Kosmala – Jaki obszar obejmuję ta Brama Śląska

Odpowiedzi udziela - Z -ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba-  Na dzień dzisiejszy 
mamy wschodnią strefę ekonomiczną ta projektowaną

Burmistrz Marek Mrozowski- Cały obszar się nazywa Gospodarcza Brama Śląska

3. Radny Andrzej Świątek – Co z ta czarownicą gdzie ona jest, czy my płacimy za to, że ona tam jest

Burmistrz Marek Mrozowski – Jest u twórcy jest zrobiona z brązu. Nie nie płacimy

Radna Danuta Walczak – Chciałam zapytać odnośnie szkoły na ul. Katowickiej czemu chcemy się pozbyć 
tego budynku na szkołę

Burmistrz Marek Mrozowski – My się go wcale nie chcemy pozbyć. Szkoła na 21 Listopada jest 
wykorzystywana w 30%, budynek ten ni spełnia norm wymaga gruntownej przebudowy klatki trzeba 
przebudować bo są za wąskie. Jeśli chodzi o budynek przy Katowickiej najprawdopodobniej będzie on 
wyburzony i powstanie nowy budynek. Jest miejsce na boisko i na budowę hali. My przewidujemy 
przebudowę tego obiektu, bo coś musimy z nim zrobić. Będzie to na pewno budynek szkolny myślę
że o ostatecznym przeznaczeniu tego budynku będziemy dyskutować pod koniec roku

Radna Danuta Walczak -  tam niem miejsca na boiska. Myśląc naprawdę perspektywicznie o tym, że miasta
które kiedyś zrezygnowały ze szkół technicznych teraz na gwałt odnawiają wszystko. Szkoły techniczne 
powstają i powstawać będą bo jest takie zapotrzebowanie 

Ciąg dalszy zmian  WPI omawia- Z -ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Danuta Walczak
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radny Andrzej Świątek
4. Radna Teresa Kosmala

Przewodniczący Komisji  Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa             Marek Rajca  
zamykam posiedzenie Komisji

   protokołował                                                                                                           Przewodniczący
Krystian Załęczny         Komisji Polityki Społecznej

        Zdrowia i Bezpieczeństwa

     Marek Rajca      

        


